
 

Protokół posiedzenia  

Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku 

w dniu 08.04.2025 r. 

Mateusz Onichimiuk, Przewodniczący Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku, 

powitał zebranych parlamentarzystów składając noworoczne życzenia.  

Ad 1. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przedstawiono parlamentarzystom do zatwierdzenia porządek obrad w następującym kształcie:  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie Zarządu. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących RSS. 

5. Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta. 

6. Wolne wnioski. 

7. Ustalenie daty następnego posiedzenia. 

 

Liczba osób uczestniczących w spotkaniu – 31 osób 

Uprawnionych do głosowania - 25 osób 

Przystąpiono do głosowania. 

Za –   za 25 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujących – 0 głosów 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z Posiedzenia Parlamentu Studenckiego z dnia 25.03.2025 r. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie było żadnych uwag. 

Przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem. 

Za – 25  głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujących – 0 głosów 

 

Ad. 3 Sprawozdanie członków Zarządu.   

Komisja ds. Prawnych - Komisja ds. Prawnych, pod przewodnictwem Piotra Jakubowicza, 

przedstawiła bieżącą sytuację związaną z proponowanymi zmianami w Regulaminie Samorządu 

Studentów. Komisja była również zaangażowana w proces przygotowania i opiniowania umowy z 

Województwem Podlaskim, a także zajmowała się sporządzaniem i weryfikacją umów zawieranych z 

artystami, którzy wystąpią podczas tegorocznych Uniwersaliów. 

Komisja ds. Jakości Kształcenia – kierowana przez Jakuba Redo, udzieliła wsparcia jednemu z kół 

naukowych, pomagając rozwiązać problemy proceduralne związane z jego działalnością. Jakub brał 



 

również udział w posiedzeniu Rady Bibliotecznej, gdzie poruszane były tematy współpracy środowiska 

studenckiego z Biblioteką Uniwersytecką. Przewodniczący Komisji aktywnie zachęca do inicjowania 

wspólnych projektów z Biblioteką, otwartą na studentów i organizacje studenckie. Dodatkowo, Jakub 

zaprasza na tegoroczną edycję KRON, a także na wydarzenie poprzedzające konferencję – preKRON, 

które odbędzie się 29 kwietnia i będzie dedykowane przede wszystkim kołom naukowym z 

Uniwersytetu. 

Przewodniczący Parlamentu Studenckiego -Przewodniczący Parlamentu Studenckiego, Mateusz 

Onichimiuk, był zaangażowany w szereg działań organizacyjnych związanych z nadchodzącymi 

Uniwersaliami. Przygotował pismo do Rektora Uniwersytetu w sprawie uzyskania zgody na organizację 

wydarzenia, a także oddzielne pismo dotyczące organizacji Silent Disco, które planowane jest na 15 

maja. Mateusz prowadził również korespondencję z dziekanami poszczególnych wydziałów, m.in. 

Wydziału Prawa, w sprawie uzyskania zgody na rozwieszenie banerów promujących Uniwersalia. 

Dodatkowo brał udział w spotkaniach organizacyjnych dotyczących współpracy przy organizacji 

wydarzenia „Zerówka” z Politechniką Białostocką oraz Uniwersytetem Medycznym. Uczestniczył 

także w spotkaniu z przedstawicielami Działu Spraw Studenckich oraz z Kanclerzem UwB, gdzie 

omawiano kwestie logistyczne i formalne związane z Uniwersaliami. 

Wiceprzewodniczący Parlamentu Studenckiego,  Komisja ds Finansowych -Wiceprzewodniczący 

Parlamentu Studenckiego oraz przewodniczący Komisji ds. Finansowych, Igor Zinowczyk, finalizuje 

przygotowania do nadchodzącego turnieju sportowego, w ramach którego studenci będą mogli wziąć 

udział w rozgrywkach siatkówki oraz futsalu. Turniej stanowi jeden z elementów integracyjnych 

zaplanowanych w ramach Uniwersaliów i ma na celu promowanie aktywności fizycznej oraz zdrowej 

rywalizacji wśród społeczności akademickiej. 

Komisja ds. Promocji - zatwierdziła zestaw gadżetów promujących Parlament Studencki. Trwają 

również prace nad odświeżeniem strony internetowej Uniwersaliów, aby była bardziej czytelna, 

aktualna i atrakcyjna dla studentów. Komisja wyraziła także podziękowania wszystkim osobom, które 

zaangażowały się w promocję rekrutacji do komisji, podkreślając znaczenie wspólnej pracy na rzecz 

samorządu. 

Komisja ds. Współpracy Zewnętrznej - kierowana przez Jaśka Ołtarzewskiego, przedstawiła bieżący 

stan kontaktów ze sponsorami w kontekście nadchodzących Uniwersaliów. Jak obrazowo podkreślił 

przewodniczący, współpraca ta przypomina jego miłość sprzed okresu dojrzewania – pełna nadziei, lecz 

niepozbawiona zawodów. Mimo napotkanych trudności, działania komisji przynoszą jednak pozytywne 

rezultaty – część sponsorów została już wstępnie uzgodniona, a rozmowy z kolejnymi partnerami nadal 

trwają. 

Komisja Projektowa -  omówiła szczegóły techniczne związane z organizacją sceny oraz kwestie 

formalne dotyczące umów z artystami występującymi podczas Uniwersaliów. W ramach działań 

przygotowawczych komisja zapowiedziała także dwa tygodnie pełne wydarzeń towarzyszących, które 

poprzedzą główne obchody Uniwersaliów, mających na celu zaangażowanie społeczności akademickiej 

i stworzenie wyjątkowej atmosfery sprzyjającej integracji. 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczących RSS. 

Wydział Prawa - RSS aktywnie kontynuuje przygotowania do wyjazdu szkoleniowo-integracyjnego 

„LIDER” oraz do zbliżających się Dni Wydziału Prawa (DWP). Przedstawiciele RSS wyrazili 

podziękowania za udzielone wsparcie finansowe, które umożliwiło realizację planowanych działań. 

Zapowiedziano również uruchomienie zapisów na wydarzenie LIDER, a dzięki otrzymanemu 

dofinansowaniu organizacja DWP będzie mogła odbyć się na jeszcze wyższym poziomie. 

Wydział Historii, Wydział Filozofii i Kognitywistyki i Wydział Socjologii - RSS podsumował 

organizację Dnia Azjatyckiego, który spotkał się z dużym zainteresowaniem studentów i społeczności 

akademickiej. Członkowie rady kontynuowali zaangażowanie w akcję DKMS, wspierając działania 



 

rejestracyjne. Tradycyjnie odbyła się również „Herbatka z Samorządem”, będąca okazją do mniej 

formalnych rozmów ze studentami. Rada pozostaje aktywna w mediach społecznościowych, regularnie 

informując o inicjatywach na Facebooku. Przedstawiciele RSS wzięli również udział w posiedzeniu 

rady wydziału oraz rozpoczęli przygotowania do udziału w Dniu Otwartym Uniwersytetu, promując 

kierunki i działalność samorządową. 

Wydział Stosunków Międzynarodowych - RSS zajął się zgłoszonym problemem technicznym 

związanym z drzwiami na wydziale, podejmując odpowiednie kroki w celu jego rozwiązania. RSS 

zaangażował się również w przygotowania do Dnia Otwartego Uniwersytetu, zbierając listę studentów 

chętnych do reprezentowania kierunku podczas wydarzenia. Po sukcesie wcześniejszej akcji z bluzami, 

RSS rozpoczął projektowanie wzoru na koszulki wydziałowe, które mają stać się kolejnym elementem 

budowania tożsamości i integracji studentów. 

Wydział Chemii – RSS aktywnie koordynuje działania związane z organizacją Dni Kampusu, planując 

spotkanie, które odbędzie się 9 kwietnia 2025 roku. Ponadto, w dniach 14-15 kwietnia zaplanowano 

kiermasz charytatywny. Rada angażuje studentów do wsparcia tych wydarzeń, promując ideę 

współpracy i solidarności wśród społeczności akademickiej. 

Wydział Biologii – przedstawiciel nieobecny. 

Wydział Matematyki, Wydział Fizyki i Wydział Informatyki – RSS zakończył sprzedaż bluz 

wydziałowych. Rada zorganizowała również spotkanie dotyczące przygotowań do Dni Kampusu, 

omawiając szczegóły logistyczne oraz planowane wydarzenia, które mają na celu integrację 

społeczności wydziałowej i uczelnianej. 

Wydział Ekonomii i Finansów oraz Wydział Zarządzania –  RSS Wydziału Ekonomii i Finansów 

oraz Wydziału Zarządzania ogłosił konkurs „Odnówmy Kreatornię”, mający na celu odświeżenie 

przestrzeni wspólnych na wydziale. Została również zapowiedziana promocja Dni Wydziału, które 

potrwają prawie dwa tygodnie, oferując studentom liczne atrakcje i wydarzenia. Wydział aktywnie 

wspiera organizację targów pracy, a także przekazał Działowi Promocji listę studentów chętnych do 

pomocy przy organizacji Dnia Otwartego UwB. W ramach integracji społeczności studenckiej, 

kontynuowane są „Memowe Poniedziałki”, które cieszą się dużą popularnością. Zainicjowano również 

akcję „Wydziałowa Kropla Życia”, dzięki której studenci, którzy oddadzą krew, będą mogli liczyć na 

usprawiedliwienie nieobecności na zajęciach przez określony czas. W planach znajdują się także Dni 

Sponsorskie, wydarzenia takie jak Squid Game, Familiada oraz Chill w Parku. 22 maja odbędzie się 

Wydziałowa Gala Oskarów, z koncertami i strefą gastro. Rada zapowiedziała również organizację 

kiermaszu charytatywnego, wspierającego lokalne inicjatywy społeczne. 

Wydział Nauk o Edukacji – zorganizowało spotkanie z Kołem Naukowym Edukacji Artystycznej, 

podczas którego omówiono plany realizacji teatrzyku cieni w szkołach podstawowych. Wydarzenie ma 

na celu współpracę z uczniami i ich kołami teatralnymi, promując sztukę wśród młodzieży. Rada złożyła 

także projekt w ramach inicjatywy „Młodzieżowe Podlaskie Lokalnie” na realizację wydarzenia 

„WNOElandia - dzień dziecka pełen magii i zabawy”, czekając obecnie na wyniki. Trwają również 

przygotowania do Dni Wydziału Nauk o Edukacji, które odbędą się w dniach 2-3 czerwca. Rada 

zakończyła zbieranie wyników ankiet skierowanych do pracowników wydziału, obecnie 

przeprowadzają ich analizę, aby przygotować odpowiednie szkolenia dla przyszłych studentów I roku, 

planowane na październik. 

Wydział Studiów Kulturowych - przedstawiciel nieobecny. 

Wydział Filologiczny – RSS podsumował ostatnie dwa tygodnie, używając onomatopei „klakson 

samochodowy na nosie.” W tym czasie doszło do zmian w zarządzie, co wpłynęło na dalszy rozwój 

działań. Została również zmieniona data Jeżowiska na 22 maja. Dodatkowo, rada omówiła i rozwiązała 

szereg innych bieżących problemów, co pozwoliło na płynne kontynuowanie planowanych inicjatyw. 



 

Filia w Wilnie – przedstawiciel nieobecny. 

Ad. 5 Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta. 

Rzecznik Praw Studenta w swoim sprawozdaniu zaznaczył, że w minionym okresie miał do czynienia 

z jednym trudnym przypadkiem, który dotyczył braku zgody na wydanie zaświadczenia o statusie 

studenta oraz odmowy przedłużenia legitymacji studenckiej. Sprawa ta została szczegółowo 

rozpatrzona, a odpowiednie kroki podjęte w celu rozwiązania problemu, w tym udzielenie wsparcia 

studentowi w związku z sytuacją  

Ad. 6 Wolne wnioski. 

W ramach wolnych wniosków poruszono dwie istotne kwestie. Po pierwsze, akcja „NIE” spotkała się z 

zainteresowaniem ze strony psychologa uniwersytetu, który wyraził chęć udzielenia pomocy oraz 

wsparcia tej inicjatywy. Po drugie, powrócił temat muralu NZS. Została sprostowana informacja 

dotycząca miejsca, w którym mógłby on powstać, a także zmienione stanowisko w kwestii finansowania 

projektu. W pierwszej fazie NZS planuje, aby Parlament Studencki wyraził wsparcie dla tej inicjatywy, 

co umożliwi dalsze działania w kierunku realizacji muralu. 

 

Ad. 7 Ustalenie daty następnego posiedzenia. 

Zaproponowano datę i godzinę: 

 

6.05.2025  

godz. 18:00 

Przystąpiono do głosowania. 

Za –  25 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujących – 0 głosów 

 

  



 

Uchwała nr 2025/P/I/10 

Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku  

z dnia 8 kwietnia 2025 roku 

  

w sprawie przyjęcia protokołu z Posiedzenia Parlamentu Studenckiego z dnia 25.03.2025 r. 

  

Na podstawie § 14 ust. 1 Regulaminu Samorządu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku, 

Parlamentu Studencki jednogłośnie zatwierdził protokół z dnia 25.03.2025 r. 


